
PROTOKÓŁ

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odbytego
w dniu 23 listopada 2016 roku

Komisja w składzie:
1. Jacek Woroch Przewodniczący Komisji
2. Wiesława Szermelek członek komisji
3. Krystian Mejza
Ponadto w komisji udział wzięli:
1. Ryszard Ciszewicz Prezes klubu
2. Witold Opielewicz Członek reprezentujący klub

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jacek Woroch, który powitał
członków Komisji zaproszone osoby i przedstawił proponowany porządek obrad posiedzenia
Komisji:

1. Działalność Klubów Sportowych, ich wyniki, oraz spotkanie z przedstawicielami
klubów sportowych „LKS Zawisza Dolsk” oraz „UKS Kusy”

Przewodniczący Komisji Jacek Woroch poprosił Witolda Opielewicz by zapoznał komisję
z działalnością i osiągnięciami Klubu UKS Kusy .
Witold Opielewicz pokrótce przedstawiła sekcje i osiągnięcia w jakich klub działa co
stanowi załącznik do protokołu.
W Klubie działają w następujących sekcjach:

· Sekcja piłki siatkowej młodzików
· Sekcja piłki siatkowej seniorów
· Sekcja kolarska
· Sekcja lekkoatletyczna

Ponadto komisja poinformowana została, że sekcja piłki siatkowej w kategorii piłki plażowej
rozwija się poprzez wprowadzanie rozgrywek już od najmłodszych zawodników.
Prowadzenie solowych rozgrywek ma na celu oswojenie zawodnika z specyficznym
boiskiem, w miarę wieku dochodzi współpraca w grupie.
Przewodniczący Jacek Woroch wspomniał, że 25 lat temu odbyły się pierwsze mecze piłki
siatkowej w których Klub sportowy w Dolsku rywalizował z zaprzyjaźnioną gminą
Międzylesie.

Prezes Ryszard Ciszewicz został poproszony o krótkie przedstawienie informacji  z
działalności klubu i jego osiągnięć. I tak w roku bieżącym Klub obchodził 70 lecie
działalności:

· Sekcja piłki nożnej tegoroczny sezon można uznać za udany. Prezes Klubu poszczycił
się osiągnięciami wychowanków a mianowicie Michał Czaplicki zdobył tytuł Króla
Strzelców. Ponadto dodał iż kategoria młodzików charakteryzuje się dużą rotacją,
która wpływa na organizację i osiągnięcia całego zespołu. Natomiast w sekcji piłki
nożnej w kategorii seniorów większych zmian nie ma przez co zawodnicy tworzą
zgrany zespół.

· Sekcja taekwondo cieszy się dużym zainteresowaniem wśród dzieci i młodzieży.
Ponadto prezes Klubu poszczycił się tegorocznymi osiągnięciami zawodników który z



powodzeniem reprezentowali nas na arenie międzynarodowej zdobywając miejsca na
podium.

· Sekcja żeglarska sekcja ta bierze czynny udział w zawodach, częstokroć pełniąc
funkcję gospodarza.

Prezes Ryszard Ciszewicz poinformował członków komisji iż klub poza działalnością
kształtującą zawodników w poszczególnych sekcjach swoje prace i środki budżetowe
zaangażowała w pracę studni głębinowej. Licząc na dalszą współpracę z gminą Dolsk  klub
Zawisza myśli o przebudowie murawy boiska, którego jest gospodarzem. Ponadto
zorganizowano dla wychowanków sekcji piłki nożnej obóz 5dniowy w Kołobrzegu.

Klub Zawisza dbając o finanse stara się pozyskać środki zewnętrzne poprzez składanie
wniosków, czy sponsorów licząc na ich gest. Dobrym przykładem pozyskania środków
zewnętrznych jest otrzymana kwota 850,00 zł z PZPN za właściwe wywiązanie się z
obowiązków klubu.

Przewodniczący Jacek Woroch podziękował za zaangażowanie i pracę, której najlepszą
nagrodą są zdobyte osiągnięcia przez zawodników poszczególnych sekcji.

Ustalono , iż Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w nadchodzącym nowym roku spotka się z
klubem w celu omówienia pozyskanych środków zewnętrznych zasilający budżet klubu.

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany.

Przewodniczący Jacek Woroch podziękował za przybycie i zakończył posiedzenie Komisji
Oświaty, Kultury i Sportu.

Protokolant Przewodniczący Komisji
Magdalena Pawłowska Jacek Woroch


